
Protokół Nr XLII/06 
z obrad Nadzwyczajnej XLII Sesji Rady Miejskiej 

w dniu 14 czerwca 2006 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Porządek obrad stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 1 Otwarcie Sesji, w tym: 

Przewodniczący Rady o godz. 900 otworzył obrady Nadzwyczajnej XLII Sesji Rady 
Miejskiej, wypowiadając formułę: „Otwieram Nadzwyczajną XLII Sesję Rady Miejskiej”. 
Powitał radnych, Dyrektora Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych, 
Starostę Powiatu Białogardzkiego, dyrektorów i prezesów spółek,  kierowników 
jednostek organizacyjnych Miasta oraz zaproszonych gości. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że Burmistrz Miasta wystąpił z wnioskiem o 
zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnej, zgodnie z załączonym wnioskiem. 
H.Lipnicki – proponował, aby po pkt 3 wprowadzić pkt 4 interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady – stwierdził, że w tej sprawie potrzebna jest zgoda 

wnioskodawcy. 
Burmistrz Miasta – proponował, aby radni złożyli pisemne interpelacje. 
 
 
Ad 2 

Stwierdzenie „quorum” – według listy obecności jest 19 radnych, spośród 21 – 
Rada jest władna do podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

Za zgodą Rady § 33 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki sekretarza obrad powierzam 
inspektorowi Biura Rady Miejskiej, Małgorzacie Zimmer. 
 
Ad 3 Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia delegatów Miasta 

do głosowania na Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Inicjatyw 
Społeczno-Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie za ustaleniem 
wysokości składki członkowskiej na rok 2007. 

Projekt uchwały przedstawił: Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta. 
 

Podjęcie uchwały daje możliwość uzyskania środków dotacji w wysokości 8 mln zł 
na Inkubator technologiczny. Takich inkubatorów w Polsce jest  dopiero osiem, nasz 
będzie dziewiąty. Inkubator Technologiczny to hala o powierzchni 7 tys. m3. To dla 
Białogardu ogromna szansa. Projekt „Inkubator Technologiczny” będzie miał duże 
znaczenie dla rozwoju gospodarczego Białogardu, ponieważ ma on na celu 
zapewnienie przedsiębiorcom z sektora małych i średnich przedsiębiorstw pomoc w 
uruchomieniu i prowadzeniu firmy oferując m.in. produkt lub usługę powstałą w wyniku 
wdrożenia nowej technologii. W tej sprawie jest porozumienie. Szczegóły techniczne 
przedstawi Pan Robert Madejski, dyrektor Stowarzyszenia Inicjatyw  Społeczno-
Gospodarczych. 
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Dyrektor Stowarzyszenia, R.Madejski – podziękował za szybką reakcję. Dwa 
tygodnie temu było 70 osób, jednak wiele się wycofało, bo nie mogli sprostać z 
pozyskaniem nieruchomości. Będziemy mieli jedną z lepszych ofert dla przedsiębiorców 
w Polsce, co będzie stanowić dobrą wizytówkę dla Miasta. Mamy teren na wysokości 
Domu Pomocy Społecznej, darowany przez Starostwo. Planowane zakończenie budowy 
to 2008 rok. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Lipiński – pytał co się stanie, gdy nie wygramy konkursu? 
Dyrektor Stowarzyszenia – odpowiedział, że to składka członkowska, która zasila 

projekt. 
A.Adamczewski – pytał czy dobrze rozumiał, że można pozyskać 8 mln zł środków z 

Unii Europejskiej,  a 1 mln zł to będzie  wkład Miasta? 
Dyrektor Stowarzyszenia – odpowiedział, że tak. Na dzień dzisiejszy gmina Białogard 

będzie realizować powstanie takie inkubatora. 
A.Gajlewicz – stwierdził, że jest delegatem Miasta w Stowarzyszeniu i uważa jego pracę 

za wzorową. Jeżeli uda się uzyskać środki unijne to widzi możliwość pozyskania 
nowych miejsc pracy. 

H.Lipnicki – stwierdził, że większość tych spraw usłyszano na komisji Rady. Dyrektor 
mówił o zwolnieniu od podatku, resztę Stowarzyszenie miało samo wykonywać. W § 
1 jest kwota, jako składka członkowska . Radny pytał czy w 2008 roku taka składka 
będzie wymagana czy to wkład własny w przedsięwzięciu? Każda inicjatywa jest 
bardzo ważna. 

J.Leszczyk – pytał czy jest składka coroczna w tej kwocie oraz w ilu obiektach i z jaką 
produkcją przyjdą przedsiębiorcy? 

Dyrektor Stowarzyszenia – odpowiedział, że to składka jednorazowa. Gdy przegramy ta 
składka nie wejdzie w życie. Na Komisji Budżetu przedstawił koncepcję wsparcia 
funduszu inwestycyjnego i była informacja o składce 50 tys. zł.  

J.Turnik – stwierdził, że to szczytny cel. 
B.Żurawski – powiedział, że radny A.Gajlewicz ocenił pozytywnie Stowarzyszenie, jako 

najbliżej współpracujący. Radny uważa, że to składka celowa, jeżeli Miasto lub 
Stowarzyszenie wygra ten konkurs. 

 
Projekt uchwały przegłosowano: za-18 (jednogłośnie). 

Rada podjęła uchwałę Nr XLII/369/06. 
 

 
Ad 4 Zamknięcie Sesji.      

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący wypowiedział formułę:  
„Zamykam  obrady Nadzwyczajnej XLII  Sesji Rady Miejskiej w Białogardzie”. 
Sesję zamknięto o godzinie 1605. 
Protokołowała: M.Zimmer 

 Przewodniczący  obrad: 

Andrzej  Świrko  
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